
RM.0052-7/07
Protokół Nr X/07

z obrad X sesji Rady Miejskiej w Koronowie
odbytej w dniu 29 sierpnia 2007 roku
w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim

w Koronowie przy ul. Farnej 24

Sesję  otworzył  i  przewodniczył  jej  obradom  Grzegorz  Myk  Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Koronowie.

Protokolant sesji Adela Rojek.

W sesji udział wzięli również:

1. Pan Stanisław Gliszczyński  - Burmistrz Koronowa. 
2. Pan Grzegorz Rożek  - Z-ca Burmistrza Koronowa.
3. Pani Aleksandra Szyszka  - Skarbnik Gminy.
4. Pani Grażyna Chyła-Konecka - Sekretarz Gminy.
5. Pani Maria Musiał  - Kierownik Wydziału IPR UM.
6. Pani Barbara Piłat  - Kierownik Wydz. RGG UM.
7. Pani Janina Zakrzewska  - Kierownik Wydziału Oświaty.
8. Pan Ryszard Chrzanowski  - Dyrektor ZGKiM w Koronowie.
9. Pan Dariusz Grabas  - Radca prawny UM.
10.Pani Joanna Jarzewska  - Dyrektor MBP w Koronowie.
11.Pan Leon Maćkowiak  - Przewodniczący M-G KRPA.

Porządek obrad X sesji, przesłany radnym wraz z materiałami na sesję:

1. Otwarcie obrad X sesji Rady Miejskiej w Koronowie.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad X sesji.
4. Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Koronowie.
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między sesja-

mi Rady i z wykonywania uchwał.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych in-

terpelacjach i udzielonych odpowiedziach.
7. Składanie interpelacji.
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje.
9. Przyjęcie ślubowania nauczycieli mianowanych.
10.Informacja  z  przygotowania  szkół  do  rozpoczęcia  roku  szkolnego 
2007/2008.



11.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr IV/29/07 Rady 
Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2007 rok. 
12.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowe 
go na realizację zadania pn.: Kanalizacja deszczowa w ul. Witosa w Korono-
wie.
13.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowe-
go na realizację zadania pn.: Uzbrojenie w infrastrukturę techniczną i budo-
wa nawierzchni ul. Kwiatowej w Koronowie.
14.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowe-
go na realizację zadania pn.: Budowa ulicy Norwida i Zawadzkiego – konty-
nuacja.
15.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Woje-
wódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu na 
zadanie pn.: Sieć wodociągowa Wiskitno.
16.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez 
Gminę Koronowo nieruchomości położonych  na terenie miasta i gminy Koro-
nowo.
17.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia grun-
tów na terenie Gminy Koronowo.
18.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany Stadium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzenne-
go Miasta i Gminy Koronowo. 
19.Informacja z działalności i planowane zamierzenia na przyszłość Miejskiej 
Biblioteki Publicznej w Koronowie. 
20.Informacja z realizacji Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwią-
zywania Problemów Alkoholowych.
21.Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.
22.Zamknięcie obrad X sesji.

Ad. 1. Otwarcie obrad X sesji Rady Miejskiej w Koronowie.

Obrady  X  sesji  Rady  Miejskiej  w  Koronowie  otworzył  Przewodniczący  Rady 
Grzegorz Myk. 
Przewodniczący  Rady powitał  wszystkich  przybyłych  na  obrady X sesji  Rady 
Miejskiej w Koronowie.

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad X sesji.

Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  stwierdził 
prawomocność obrad X sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

W sesji udział wzięło 20 radnych na ogólny stan 21 radnych.
Radny nieobecny, usprawiedliwiony - Sławomir Marszelski.
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Listę obecności radnych dołączono do protokołu z obrad sesji.

Ad. 3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad X sesji.

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  –  Czy  ktoś  ma  propozycję  zmian 
porządku obrad dzisiejszej sesji?  

Nie zgłoszono wniosków dotyczących wprowadzenia zmian w porządku obrad X 
sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie odczytał porządek obrad X sesji. 

Ad.  4.  Przyjęcie  protokołu  z  obrad  IX  sesji  Rady  Miejskiej  w 
Koronowie.

Radni 19 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” w głosowaniu przez 
podniesienie ręki przyjęli protokół z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Koronowie.

Ad.  5.  Sprawozdanie  Burmistrza  Koronowa z działalności  w okresie 
między sesjami Rady.

Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Koronowa w okresie  między  sesjami 
Rady przedstawił Z-ca Burmistrza Koronowa Grzegorz Rożek.

Sprawozdanie na piśmie dołączono do niniejszego protokołu.

Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o 
złożonych interpelacjach i udzielonych na nie odpowiedziach.

Informację  o  złożonych  interpelacjach  i  udzielonych  na  nie  odpowiedziach 
przedstawił Przewodniczący Rady Grzegorz Myk.

Informację na piśmie dołączono do protokołu z obrad sesji.

Ad. 7. Składanie interpelacji.

Nie zgłoszono interpelacji. 

Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje.

Radny Tomasz Gordon  – Panie Przewodniczący,  Wysoka Rado,  Szanowni 
Państwo.  Jak  wszyscy  wiemy  w  ostatnim  czasie,  niedawno  w  Tryszczynie 
nastąpiła tragedia, katastrofa. A wcześniej w okresie czerwca na skutek silnego 
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wyładowania  atmosferycznego  podczas  jednej  burzy  na  skutek  uderzenia 
pioruna  spaliło  się  gospodarstwo.  Dokładnie  cała  stodoła  z  zapasami 
pierwszego pokosu siana. Wtedy zwróciliśmy się o pomoc za pośrednictwem 
mediów do społeczeństwa, głównie chodziło o apel do rolników o pomoc. Ta 
pomoc nadeszła. Ten apel pomógł. W pożarze udało się uratować bydło a ofiar 
na szczęście nie było. Drugie wydarzenie to tragiczna katastrofa w Tryszczynie, 
bo zginęła żona Pana Kuriana.  Tą drogą chcę podziękować tym wszystkim, 
którzy  nieśli  pomoc  tym  poszkodowanym,  którzy  żyją.  Bardzo  wielkie 
podziękowania  należą  się  strażakom  z  OSP,  którzy  wykazali  się  niezwykłą 
odwagą.  Ściągnięto  duży  dźwig,  który  podtrzymał  to  wszystko,  żeby  ludzie 
mogli tam wejść. Następne podziękowania kieruję do załogi karetki pogotowia, 
która przyjechała na miejsce zdarzenia. Panie Dyrektorze najwyższe uznanie 
dla tych ludzi. Dla Pani doktor Brzozowskiej i dla Jej dwóch pomocników. Ona 
kierowała akcją reanimacyjną. Naprawdę zrobiono wszystko. Bardzo aktywnie 
udzielał się naczelnik Pan Gajewski. Jeszcze pragnę podziękować i jestem pod 
wrażeniem  przybyłemu  na  miejsce  zdarzenia  miejscowemu  lekarzowi 
rodzinnemu. P. Sławomir Jakobiński brał również udział w tej akcji i reanimacji. 
Naprawdę wykazał się dużym poświęceniem. Niestety nie udało się uratować i 
po  przeszło  półgodzinnej  reanimacji  odstąpiono  od  tej  czynności,  ponieważ 
użyto  wszystkiego,  czego  było  można  i  nie  dało  się  przywrócić  czynności 
życiowych,  żeby  uznać,  że  pani  Irena  żyje.   Duże  uznanie  również  dla 
Komendanta  Policji,  który  zorganizował  pomoc,  bo  odbywało  się  to  w  ten 
sposób, że bardzo szybko przybył na miejsce prokurator. W zasadzie prokurator 
i nadzór budowlany kierowali całą akcją i wszystko odbywało się, że tak powiem 
pod zarządem. Niemniej jednak Policja stanęła na wysokości zadania wzięła to 
pod swoją opiekę, żeby tam niepowołane osoby nie dopuściły się kradzieży. 
Bardzo  duże  podziękowania  kieruję  również  dla  firm  budowlanych  Pana 
Nowogórskiego.  Firma  Wimar  udostępniła  ciężki  sprzęt  i  brygadę  ludzi. 
Również firma Rad-Pol z Koronowa Pana Gniota udostępniła sprzęt ludzi do 
odgruzowywania. Niemniej jednak te firmy, szefowie tych firm podeszli do tego 
bardzo profesjonalnie i nie żądając za to prawie zapłaty. Dziękujemy publicznie 
tym  firmom.  Sąsiadka  Pani  Ewa  Rokicka  wykazała  się  bardzo  dużym 
zaangażowaniem i udzieliła bezpośrednią pomoc na miejscu. Państwo Rokiccy 
udostępnili  (Pani  Rokicka  wraz  z  mężem,  który  obecnie  przebywa  w 
sanatorium, gdyż jest po wylewie za bardzo się przejmował tym, ponieważ to 
byli tak bliscy sąsiedzi) płot, który dzielił ich posesje między innymi, żeby nie 
było problemów furtkę taką ogólnodostępną. Tak, że to taki bardzo przyjazny 
gest i ofiarowali im do dyspozycji swój własny budynek. Mogą tam mieszkać tak 
długo dopóki nie pomożemy odbudować części tego zawalonego budynku. Na 
miejscu był również od samego początku (jak tylko dał radę przyjechać) Pan 
Burmistrz  i  Pan  Wice  Starosta.  Przyjechał  również  kierownik  MOPS. 
Dziękujemy. Na koniec tego wszystkiego chciałem powiedzieć, że obserwując 
to,  co  się  tam  działo,  już  powiedziałem  na  przedwczorajszym  posiedzeniu 
Komisji Finansów, że wystąpię z wnioskiem przy konstruowaniu budżetu gminy 
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na 2008 roku o zabezpieczenie pewnych środków, którymi mógłby dysponować 
Burmistrz  natychmiast  by  nieść  pomoc  mieszkańcom  w  tego  typu 
niespodziewanych zdarzeniach. Może zajmie się tym Pani Skarbnik,  w jakim 
przedziale czy paragrafie to umieścić. Sumę to może określimy razem z Panem 
Burmistrzem i Panem Prezesem, żeby wprowadzić odpowiednią sumę środków 
finansowych na sytuacje kryzysowe. Jak widzimy zmienia się klimat jest jednak 
Gmina dość duża i się dzieją różne niepożądane rzeczy. Czy to się nam podoba 
czy nie i wobec takich kataklizmów, tragedii staje zawsze Burmistrz i na niego 
są oczy zwrócone i wtedy my się na tym miejscu na przykładzie Tryszczyna nie 
zastanawialiśmy skąd i jak będziemy brać środki tylko trzeba pomagać. I tutaj 
musimy wyposażyć Burmistrza w specjalny fundusz, który by do takich celów 
służył.  Jak  się  okazuje  Burmistrz  zobowiązany  byłby  do  zapewnienia 
mieszkania tym Państwu a tu jest ta pomoc sąsiedzka taka bliska, że Burmistrz 
z tego obowiązku jest zwolniony. Jak Państwo wiecie jest uruchomione konto w 
Banku Spółdzielczym i ta nasza pomoc będzie kierowała się w takich dwóch 
kierunkach. Pierwsza zdecydowanie większa pomoc skierowana będzie do tych 
młodych ludzi, bo jak wszyscy wiemy to są bardzo młodzi ludzie ok. 20 lat, a 
wszyscy wiemy jak trudne są do wyleczenia rany czy blizny po oparzeniach. 
Chłopak z pobliskiej gminy Wąwelna przeszło 50% poparzonego ciała nie dość 
tego  ma  poparzone  drogi  oddechowe.  Jego  dziewczyna,  która  też  tam 
przebywała trochę mniej, bo 40%, wyobraźmy sobie, jakie to jest zniszczenie 
dla  ciała,  a  jak  wiemy najbardziej  poparzone  są  te  odkryte  miejsca  później 
powstaną duże rany i będziemy musieli pomóc. Mamy kilka pomysłów na ten 
temat, ale to w swoim czasie. Niemniej jednak wszystkim, którzy w jakikolwiek 
sposób  pomogli  i  jeszcze  pomagają  w  tych  kryzysowych  sytuacjach  w 
Tryszczynie  jeszcze  raz  chciałbym  tu  publicznie  serdecznie  podziękować. 
Wczoraj był pogrzeb, po pogrzebie rodzina wraca do domu a tutaj po pogrzebie, 
który odbył się w Bydgoszczy rodzina nawet nie może wejść do domu, taki to 
jest rozmiar tragedii. 
Na konie pragnę jeszcze raz zaapelować też drogą przez media, żeby wszyscy 
mieszkańcy, którzy używają butli z gazem żeby posprawdzali swoje urządzenia: 
kuchenki, butle, reduktory, przewody, bo jest to niesamowity rozmiar tragedii.

Radna Ewa Siekierska

Zapytania:

1. Czy  odbyło  się  spotkanie  z  Generalną  Dyrekcją  Dróg  Krajowych  i 
Autostrad w sprawie zalewiska przy ul. Brzozowej i jakie są ustalenia w tej 
sprawie?

2. Kto ma oczyszczać urządzenia kanalizacji deszczowej na ul. Kościelnej?

Proszę o odpowiedź na piśmie.
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Radny Maciej Makowski 

Zapytania: 

1. Czy przy projektowaniu budowy ulicy Kwiatowej wzięto pod uwagę, że 
niektórzy mieszkańcy posiadają garaże w piwnicach domów i czy nie będą 
te garaże zalewane podczas opadów?

2. Kiedy rozpoczną się prace przy budowie i przebudowie ulic Al. Wolności i 
Przemysłowej, ponieważ zadanie to jest ujęte na ten rok w WPI?

3. Na jakim etapie jest sprawa utworzenia Parku Przemysłowego?
4. Kto jest właścicielem budynku po byłym Kinie „BRDA”, czy właściciel nie 

powinien zająć się tym budynkiem, gdyż wygląda w coraz gorszym stanie?
5. Kiedy zostaną do końca usunięte opony przy ul. Krzyżowej?
6. Na jakim etapie jest sprawa podciągnięcia do naszego miasta gazociągu i 

czy podany termin przez Pana Burmistrza w mediach, czyli rok 2008 jest 
nadal aktualny?

7. W dniu 03.01 br.  złożyłem wniosek o ustawienie  tablicy kierunkowej z 
miejscowością „WŁÓKI” w ciągu drogi krajowej nr 25 przy skrzyżowaniu 
ulic  Łokietka i  Okrzei  w Koronowie.  13 lutego Pan Burmistrz  skierował 
odpowiednie  pismo  do  zarządcy  drogi  tj.  GDDKiA  w  Bydgoszczy.  Ja 
ponownie  w dniu  18  lipca  złożyłem zapytanie  do Pana Burmistrza,  co 
dzieje się w tej sprawie, lecz do dnia dzisiejszego nie otrzymałem żadnej 
informacji. Proszę, zatem o zainteresowanie się tą sprawą i w przyszłości 
udzielać odpowiedzi z zachowaniem ustawowych terminów. 
Odpowiedzi proszę udzielić na piśmie w ustawowym terminie. 

Wnioski:

1. Wnoszę  o  przypomnienie  właścicielom  psów,  że  do  niech  należy 
obowiązek sprzątania po ich zwierzętach oraz wyprowadzanie na smyczy. 
Z przykrością muszę stwierdzić, że są ulice, po których nie można przejść, 
ponieważ  są  bardzo  zabrudzone  przez  psy.  Myślę,  że  powinno  się  tą 
sprawą zająć niezwłocznie,  a właścicieli  psów, którzy  nie  przestrzegają 
przepisów ukarać.

2. W  2005  roku  „walczyłem”,  aby  na  plaży  miejskiej  w  Pieczyskach 
ustawiono znak zakazujący wprowadzania psów i w sezonie letnim w 2005 
i  2006  roku  taki  znak  był.  W  tym już  nie  był.  Mając  na  uwadze,  że 
planowane są prace w celu uatrakcyjnienia plaży w Pieczyskach m.in.: 
wymiana piasku, ponownie wnoszę (z 10 miesięcznym wyprzedzeniem) o 
zamontowanie  znaku  zakazującego  wprowadzania  psów,  a  także 
zakazującego palenia wyrobów tytoniowych. 
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Radny Ryszard Steinke

Wniosek

W związku z licznymi skargami mieszkańców wsi Wiskitno o nielegalnym 
opróżnianiu  szamb  pod  osłoną  nocy,  nadmieniam,  iż  szamba  są  
opróżniane  nie  przez  legalny  wywóz  tylko  przez  pompy  własnej  
produkcji  do  rezerwatu  Głusza  lub  do  sąsiednich  stawów  zagraża  to  
środowisku proszę o kontrolę przede wszystkim domostw przy drodze  
brukowej Wiskitno. 

Radny Henryk Borowicz

Wniosek

Zwracam się z prośbą o oznakowanie przejścia dla pieszych na poziomie 
lekarza rodzinnego w Wierzchucinie Królewskim.

Radna Maria Strąk

Wniosek

Składam wniosek o podjęcie działań prowadzących do dokończenia (w  
możliwie najkrótszym czasie) chodnika przy ul. Dworcowej. Jest to jedna z 
głównych  ulic  miasta,  a  niedokończona  część  chodnika  jest  w  stanie  
tragicznym.  Jego stan  uległ  jeszcze  pogorszeniu  po  wymianie  słupów  
energetycznych. Obecny stan chodnika na pewno nie służy dobrej opinii o 
naszym mieście, jednak przede wszystkim stwarza zagrożenie dla osób po 
min  uczęszczających.  Mieszkańcy  wnioskowali  już  w  przedmiotowej  
sprawie ale mając na względzie bezpieczeństwo użytkowników ponownie 
składam wniosek o dokończenie chodnika i ewentualne zabezpieczenie w 
budżecie środków na ten cel. 

Ad. 9. Przyjęcie ślubowania nauczycieli mianowanych.

Przewodniczący  Rady Grzegorz  Myk -  W dniu 12 lipca br.  dwoje nauczycieli 
przed  Komisją  Egzaminacyjną  powołaną  przez  Burmistrza  Koronowa  złożyło 
egzamin i uzyskało stopień awansu zawodowego nauczyciela mianowanego.
Są to: Pani Monika Rutkowska – nauczycielka fizyki i matematyki w Gimnazjum 
Nr 1 w Koronowie i Pan Piotr Marek – nauczyciel języka angielskiego w Zespole 
Szkół w Mąkowarsku.
Dzisiaj otrzymają akty nadania tego stopnia i przed Burmistrzem Koronowa w 
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obecności Wysokiej Rady złożą ślubowanie, zgodnie z art. 15 ustawy – Karta 
Nauczyciela. 

Pani  Monika  Rutkowska  i  Pan  Piotr  Marek  złożyli  ślubowanie  przed  Z-cą 
Burmistrza P. Grzegorzem Rożek w obecności Rady, po czym Z-ca Burmistrza P. 
Rożek  wręczył  w/w  akty  nadania  stopnia  awansu  zawodowego  nauczyciela 
mianowanego,  a  Kierownik  Wydziału Oświaty  P.  Janina Zakrzewska wręczyła 
kwiaty.
Gratulacje w/w nauczycielom złożyli  Przewodniczący Rady Grzegorz Myk oraz 
Wiceprzewodniczący Rady: P. Dorota Makowska i P. Leszek Czerkawski.

Ad.  10.  Informacja  z  przygotowania  szkół  do  rozpoczęcia  roku 
szkolnego 2007/2008.

Informację  z  przygotowania  szkół  do  rozpoczęcia  nowego  roku  szkolnego 
2007/2008 przedstawiła Kierownik Wydziału Oświaty P. Janina Zakrzewska.

Informację na piśmie dołączono do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - Ogłaszam 10 minutową przerwę w 
obradach sesji. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady.
Obecnych 19 radnych. Obrady sesji za zgodą Przewodniczącego Rady Miejskiej 
opuścił radny Jerzy Szczepiński.

Ad.  11.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr 
IV/29/07 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy na 2007 rok. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję.
Brak dyskutantów. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.
Uchwała Nr X/96/07 zmieniającej Uchwałę Nr IV/29/07 Rady Miej-
skiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2007 rok 
podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za” w głosowaniu jawnym 
imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu
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Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredy-
tu bankowe go na realizację zadania pn.: Kanalizacja deszczowa w ul. 
Witosa w Koronowie.

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję.

Radny  Maciej  Makowski  –  Panie  przewodniczący  mam  pytanie:  Czy 
zaciągnięcie kredytu wynika z tego, że była źle przygotowana dokumentacja 
pod  budowę hali  widowiskowo  -  sportowej  tzn.  nie  było  sprawdzone  czy 
kanalizacja jest drożna i już się dowiedzieliśmy odpowiedzi na to pytanie w 
zasadzie,  że  tak,  ale  czy  zostały  wyciągnięte  konsekwencje  wobec  osób, 
które podpisały się pod warunkami przyłącza do tego obiektu? 

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Tutaj mogę tylko potwierdzić,  że 
było  tak  jak  radny  Makowski  mówił,  ale  o  dalszych  sprawach  nie  mam 
żadnych informacji  nie  wiem czy Pan Burmistrz  mógłby coś na ten temat 
odpowiedzieć, czy Pani Skarbnik? 
Z tym, że to do rozpatrzenia projektu uchwały nie jest aż takie istotne, więc 
może poprosimy, żeby odpowiedzi Panu Radnemu również na piśmie udzielić.
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.
Uchwała Nr X/97/07 w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na 
realizację zadania pn.: Kanalizacja deszczowa w ul. Witosa w Korono-
wie podjęta została 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciwnym” w 
głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredy-
tu bankowego na realizację zadania pn.: Uzbrojenie w infrastrukturę 
techniczną i budowa nawierzchni ul. Kwiatowej w Koronowie.

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję.
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.
Uchwała Nr X/98/07 w sprawie  zaciągnięcia kredytu bankowego na 
realizację zadania pn.: Uzbrojenie w infrastrukturę techniczną i budo-
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wa nawierzchni ul. Kwiatowej w Koronowie podjęta została jednogło-
śnie 19 głosami „za” w głosowaniu jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu

Ad. 14.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zaciągnięcia kre-
dytu bankowego na realizację zadania pn.:  Budowa ulicy Norwida i 
Zawadzkiego – kontynuacja

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję.

Radny Maciej Makowski – Na Komisji Pan Burmistrz przedstawił trzy wersje 
budowy, którą ostatecznie wybrano?

Skarbnik  Gminy  Aleksandra  Szyszka –  Od  Mickiewicza  do  Powstańców 
Wielkopolskich. Na resztę nie ma pieniędzy.

Radny Maciej Makowski – Ile potrzeba środków, aby dokończyć tę inwesty-
cję?

Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka – Około 60 tyś. zł. Resztę zrobi się w 
przyszłym roku.

Radny Maciej Makowski – Proszę zapisać do protokołu „Pani Skarbnik obie-
cuje w przyszłym roku zakończyć tę inwestycję”.
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.
Uchwała Nr X/99/07 w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na 
realizację zadania pn.: Budowa ulicy Norwida i Zawadzkiego – konty-
nuacja podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za” w głosowaniu 
jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu

Ad. 15.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia po-
życzki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu na zadanie pn.: Sieć wodociągowa Wiskitno.

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję.
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.
Uchwała Nr X/100/07 w sprawie w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Toruniu na zadanie pn.: Sieć wodociągowa Wiskitno podjęta została 
18 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” w głosowaniu jaw-
nym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu

Ad.  16.   Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  nieodpłatnego 
przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych  na tere-
nie miasta i gminy Koronowo.

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję.
Brak dyskutantów. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.
Uchwała Nr X/101/07 w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gmi-
nę Koronowo nieruchomości położonych na terenie miasta i gminy Ko-
ronowo podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za” w głosowaniu 
jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu

Ad.  17.   Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  nieodpłatnego 
przejęcia gruntów na terenie Gminy Koronowo.

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję.
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.
Uchwała Nr X/102/07 w sprawie nieodpłatnego przejęcia gruntów na 
terenie  Gminy  Koronowo  podjęta  została  jednogłośnie  19  głosami 
„za” w głosowaniu jawnym imiennym radnych.

11



Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu

Ad. 18.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Stadium Uwarunkowań i Kierunków Zagospoda-
rowania Przestrzennego Miasta i Gminy Koronowo.

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję.
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.
Uchwała Nr X/103/07 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmia-
ny  Stadium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Prze-
strzennego Miasta i Gminy Koronowo podjęta została jednogłośnie 19 
głosami „za” w głosowaniu jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu

Ad. 19. Informacja z działalności  i  planowane zamierzenia na przy-
szłość Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie.

Informację z działalności i planowane zamierzenia na przyszłość Miejskiej Biblio-
teki Publicznej w Koronowie przedstawiła Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej 
Pani Janina Jarzewska. 

Informację na piśmie dołączono do niniejszego protokołu. 

Ad. 20. Informacja z realizacji Miejsko-Gminnego Programu Profilak-
tyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

Informację z realizacji Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Leon Maćko-
wiak. 

Informację na piśmie dołączono do niniejszego protokołu.

Ad. 21. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.

Z-ca Burmistrza Koronowa Pan Grzegorz Rożek – Proszę Panią Musiał o 
odpowiedź na wniosek Pani Marii Strąk dotyczący chodnika na ulicy Dworcowej.
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Kierownik Wydziału Inwestycji, Planowania i Rozwoju Pani Maria Mu-
siał – Jeśli chodzi o remont chodnika przy ul. Dworcowej to remont ten objęty 
jest projektem wraz z odwodnieniem tej ulicy. Cały czas była mowa, że General-
na Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad nie będzie wykonywała tego zadania, 
nie będzie współfinansowała, że leży to po stronie gminy. W tej chwili jesteśmy 
umówieni, na spotkanie z generalną dyrekcją i chcemy, chociaż odrobinę wywal-
czyć udziału w kosztach tego odwodnienia i przy tej okazji również chodnika. 
Na dzień dzisiejszy, jakie zostały poczynione ustalenia telefoniczne? Jak my wy-
konamy odwodnienie to oni położą nawierzchnię ulicy i wyremontują chodnik. 
Myślę,  że  po  tym kolejnym spotkaniu,  które  będzie  w najbliższym tygodniu 
może wynegocjujemy coś więcej, ale niestety musimy wygospodarować środki 
własne na realizację kanalizacji  deszczowej. Projekt jest gotowy, oczekuje na 
pozwolenie na budowę. Nie pojawił się problem z przykanalikami jeszcze i my-
ślę,  że  teraz  wchodzić  i  remontować  chodnik,  jeśli  nie  mamy  odkrytej  po-
wierzchni ulicy chyba byłoby niewskazane, bo mogłoby po kilku miesiącach być 
rozbierane. Także proszę o cierpliwość, rozwiążemy problem współfinansowania 
i na pewno tym chodnikiem wspólnie zajmiemy się z Generalną Dyrekcją.

Z-ca Burmistrza Koronowa Pan Grzegorz Rożek

1. Odpowiem na wniosek Pana radnego Ryszarda Steinke. Chodzi o Wi-
skitno i nielegalne opróżnianie szamb pod osłoną nocy. My przeprowa-
dzamy wiele i rutynowych kontroli i kontroli na zgłoszenie i na pewno, 
jeśli  jest  takie zgłoszenie Pana radnego to zainteresujemy się tym i 
przeprowadzimy taka kontrolę.

2. W  sprawie  wniosku  Pana  radnego  Henryka  Borowicza  dotyczącego 
oznakowania dla pieszych na wysokości lekarza rodzinnego w Wierz-
chucinie Królewskim. Jest to droga gminna, musimy to zgłosić na Ze-
spół Komunikacyjny i uzyskać opinię. Po jej uzyskaniu, jeżeli będzie to 
opinia pozytywna wówczas w tym miejscu możemy dokonać oznakowa-
nia i na pewno to wykonamy.

  
Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Barbara Piłat 

Chciałabym udzielić odpowiedzi Panu radnemu Maciejowi Makowskiem w spra-
wie ponownego wniosku, który był złożony 18 lipca br.  Z naszych dokumentów 
akt wydziału wynika, bo wyciągnęłam ksero i przeczytam jaka była odpowiedź.
„Koronowo, dnia 23 lipca 2007 r. Pan Maciej Makowski radny Rady Miejskiej w 
Koronowie. Odpowiadając na Pana pismo z dnia 17 lipca 2007 r. informuję, że 
na moje pismo z dnia 13 lutego 2007 r. Nr RGG.7040-10/07 do dnia dzisiejszego 
nie otrzymałem pisemnej odpowiedzi. Z informacji uzyskanej od przedstawiciela 
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Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, że właściciel nieruchomości nie 
wyraża  zgody  na  zainstalowanie  tablicy  kierunkowej  Włóki.  Ponadto  zostały 
ustawione znaki kierunkowe E15A przy ul. Władysława Łokietka i Okrzei, co w 
prawidłowy sposób wskazuje ciąg drogi krajowej przez miasto. Pracownik, który 
przygotowywał tę odpowiedź przekazywał to pismo do Rady Miejskiej 23 lipca-
2007 r., bo mówił, że we wniosku nie był wskazany adres doręczenia. Odpo-
wiedź była przygotowana, mogę teraz przekazać.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk  – To, że radni otrzymują odpowiedzi 
indywidualnie na swoje wnioski to również winny te odpowiedzi wpływać do 
biura Rady. Ale przede wszystkim odpowiedź winna byś skierowana do radnego, 
do osoby zapytującej, czy wnioskującej. 

Z-ca  Burmistrza  Koronowa  Pan  Grzegorz  Rożek  –  Mam  informację  z 
ostatniej chwili od Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego Pana Piotra 
Całbeckiego. 
„Szanowny Panie Burmistrzu. Mam zaszczyt poinformować  Pana Burmistrza, że 
Zarząd Województwa podjął decyzję o organizacji Kujawsko-Pomorskich Doży-
nek w 2008 roku na terenie powiatu bydgoskiego w Koronowie. W związku z 
powyższym zwracam się z uprzejmą prośbą o przybycie Pana Burmistrza do Ja-
błonowa Pomorskiego w dniu 2 września 2007 r. na Kujawsko-Pomorskie Dożyn-
ki 2007. Podczas oficjalnej części uroczystości dożynkowych ok. godz. 14.00 zo-
staną Panu oraz Staroście Bydgoskiemu przekazane obowiązki gospodarzy Ku-
jawsko-Pomorskich Dożynek w 2008 roku. Z poważaniem Piotr Całbecki”.
Chciałbym tu podziękować, bo cały ten temat organizacji  na naszym terenie 
przyszłorocznych dożynek rozpoczęła radna wojewódzka Pani Regina Ostrow-
ska. To była Jej przyczyna i skutek główny, że ta impreza odbędzie się w przy-
szłym roku u nas. 
Te dożynki wojewódzkie w Jabłonowie Pomorskim odbędą się dnia 2 września 
br. Zapraszamy wszystkich radnych.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Na pozostałe wnioski  i  zapytania 
radnych koniec jest odpowiedzi?
Z-ca Burmistrza Koronowa Pan Grzegorz Rożek - Tak, ponieważ na pozo-
stałe wnioski i zapytania radnych mają być odpowiedzi na piśmie, takie jest za-
strzeżenie i takiej odpowiedzi udzielimy. 

Ad. 22. Zamknięcie obrad X sesji.

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Grze-
gorz Myk zamknął obrady X sesji Rady Miejskiej w Koronowie.
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Sesja trwała od godziny 10.00 do godziny 12.25.

Koronowo, dnia 11 września 2007 roku

Protokół sporządziła 
Adela Rojek
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